



Institute for Innovation, Translation and Policy Research 創新▶轉化及政策研究院





The Institute for Innovation, Translation and Policy Research (ITPR) of Hong Kong Baptist University (HKBU) is committed to driving innovations, research and development (R&D), technology translation, and applications to enable HKBU to respond to emerging challenges and opportunities globally, nationally, as well as those under the aegis of the Hong Kong SAR Government's top policy priority on innovation and technology development. We strive to bridge the gap in technology readiness between HKBU innovations and industry applications for the well-being of the society.

ITPR comprises three sections - Innovation and Entrepreneurship, Technology Translation, and Policy Research - each being instrumental in fostering a vibrant ecosystem at HKBU conducive to technology translation and collaborations. The all-round business development, scientific, and policy research support will anchor HKBU's robust and sustainable development.

創新、轉化及政策研究院(ITPR)致力推動創新、研發、技術轉化和應用,在香港特別行政區政府創新科技發展的重點政策支持下,使香港浸會大學(浸大)能夠應對國家以至全球出現的挑戰和機遇。我們致力彌合學術創新和行業應用之間的技術成熟度差距,令浸大的創新科技得以造福社會。ITPR由**創新與創業、技術轉化和政策研究**三個部分組成,務求在浸大建立一個提供全面支持技術轉化和合作的生態系統,在業務拓展、科學和政策研究等領域促進浸大的可持續發展。





OUR VISION

To support HKBU in pioneering innovation, technology translation, and innovation policy development.

OUR MISSION

To drive strategic alliances, collaborations, multidisciplinary research and development and their applications in the global community.

我們的願景

支持浸大成為開拓創新、技術轉化和 創新政策發展的先驅。



我們的使命

推進策略聯盟、合作,以及跨學科的研究、開發和全球的應用。

The Innovation and Entrepreneurship Section formulates the overall roadmap of innovation, strategic alliance, and technology development at HKBU to promote effective translation and knowledge transfer of discoveries to generate social, economic and cultural impacts.

We advance HKBU's innovation capacity and enhance up- to mid-stream research and technology development capabilities through establishing collaborative platforms, engaging stakeholders, facilitating high-impact innovation and multidisciplinary R&D, as well as supporting entrepreneurship and implementing relevant initiatives.

INNOVATION AND ENTREPRENEURSHIP

ACCELERATING
TECHNOLOGY TRANSLATION

創新與創業

加速技術轉化

創新與創業團隊通過制定浸大創新、策略聯盟和技術發展的路線圖,以實踐創新發明的技術轉化和知識轉移,為社會、經濟和文化帶來正面的影響。 我們通過建立合作平台、鼓勵不同持份者參與、促進具高影響力的創新和跨領域研發、以及支持創新和創業等方向,以加强浸大的中上游研究和技術開發能力,並激發創新潛能。



research infrastructure and ecosystem to anchor HKBU's translational research, allowing for the scientific developments necessary to boost the success rate of HKBU innovations and entrepreneurship. It provides resources to support technology development and demonstration, while at the same time serves as a training hub to nurture the future generation of STEAM (science, technology, engineering, arts and mathematics) graduates and equip them with the necessary skill-set and know-how of actual translation work.

TECHNOLOGY TRANSLATION

ANCHORING
TECHNOLOGY APPLICATION



技術轉化

支援技術應用

技術轉化團隊提供進行研究的基礎設施和生態系統,以支援浸大的研究轉化,促進科技發展,成就浸大的創新發展和創業。除了為技術開發和示範提供資源,亦是新一代 STEAM (科學、技術、工程、藝術和數學) 畢業生的培訓中心,為實踐技術轉化的必須技能做好準備。

The Policy Research Section carries the mission of driving economic and social developments through innovation. It shall act as the think tank for innovation policy research in support of the Government's policy priority on innovation and technology hub development, particularly in the context of the Greater Bay Area under the auspices of the National 14th Five-Year Plan. We will devise strategies to garner external funding to support research infrastructure and technology development at HKBU.

POLICY RESEARCH

Driving Economic and Social Development through Innovation









政策研究

以創新驅動經濟和社會發展

政策研究團隊肩負著以創新驅動經濟和社會發展的使命,作為浸大創新政策研究的智囊團,支持政府的創新科技發展策略,特別是配合國家十四五規劃下粵港澳大灣區國際科技創新中心的建設。我們會制定策略以積極爭取校外資助,以支持浸大的研究設施和技術發展。





CONTACT US 聯絡我們

Institute for Innovation, Translation and Policy Research (ITPR), Hong Kong Baptist University

香港浸會大學創新、轉化及政策研究院

- ◎ Room 1301, 13/F, Academic and Administration Building, 15 Baptist University Road, Kowloon Tong, Hong Kong
 香港九龍塘浸會大學道15號教學及行政大樓(AAB)13樓1301室

CONNECT WITH US





